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Pattijoen Urheilijat Juniorit kartoitti valmennuksessa toimivien mielipiteitä siitä, millaisia 
harjoitusolosuhteita Raahessa jatkossa tarvitaan. Aika yksiselitteisesti ollaan sitä mieltä, että halutaan 
keskittyä uuden palloiluhallin rakentamiseen edellyttäen kuitenkin, että myös ennen uuden hallin 
valmistumista on kaupungissa sellainen halli, jossa voidaan lokakuun ja toukokuun välillä harjoitella 
täysipainotteisesti lajia. Arina areena toimii junioreiden osalta melko hyvin myös pelaamisessa lukuun 
ottamatta vanhimpia joukkueita, jotka tarvitsisivat naisten kentän kokoisen tilan.  
 
Talvikaudella pesäpalloilijat voivat ja saavat harjoitella ainoastaan Pattasten koulun salissa tai 
liikuntahallilla. Liikuntahallilla on myös todella paljon muita käyttäjiä ja sinne on vaikea saada vuoroja. 
Sisäilma liikuntahallilla on huono ja osa sitä siksikin välttää. Pattasten sisäilma on myös huono ja sali melko 
pieni.   On siis äärimmäisen tärkeää, että talviharjoittelu mahdollistetaan myös Arina areenalla. Arina 
areenalle ei saada vuosittain ihan niin paljon vuoroja kuin ehkä haluttaisiin, joten myös toiselle 
harjoitushallille olisi tarvetta jatkossa.  
 
Pattijoen Urheilijat valitsevat siis vaihtoehdon 3, jossa keskitytään edistämään uuden palloiluhallin 
rakentamista ja säilyttämään myös Arina areenan käyttö ennallaan. Toivomme, että uudessa palloiluhallissa 
huomioidaan juoksuharjoittelumahdollisuus riittävän pitkällä ja leveällä juoksusuoralla. Sopiva koko olisi 
esimerkiksi neljä rataa ja mittaa 80 m. Emme kannata hallin myyntiä FC Raahelle, sillä silloin riittävän 
vuoromäärän saaminen voi olla nykyistä vaikeampaa.  
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